
Bestyrelsesmøde OK Vendelboerne

Onsdag d. 24/8 2022 kl. 19.00

Klublokalet Højene Skole

Bestyrelsen fuldtallig

1. Referat fra sidste møde godkendt

2. Siden sidst:

# Superlørdag i Uggerby aflyst.

# Sct Hansløb var vellykket som altid. Afviklet som pointløb. God tilslutning. Super forplejning.

Suverænt vejr

3. Økonomi:

Vi er foran budgettet primært pga. positivt NJ2D regnskab.

Der kommer kontinuerligt nye medlemmer, hidtil 13 nye medlemmer i 2022. Aktuelt 126

medlemmer i klubben.

4. Klubudvikling:

# Der planlægges medlemsaften torsdag d. 17. november kl. 19 – emne Tekniktræning.

Vejvalgsmuligheder gennemgås på banerne til klubløbet kommende søndag d. 20. november i

Kirkemilen. Allan er tovholder på det O faglige, laver skriv til medlemmerne herom forud. Hanne

sørger for forplejning. Mødet afholdes i klublokalet.

Samme aften fordeles næste års klubløb til de respektive banelæggerteams.

# Det diskuteres hvorvidt klubløb kan / skal aflyses ved for få – hvor få? tilmeldinger. På baggrund af

kun 13 tilmeldte dagen før til torsdagsløb i morgen i Kirkemilen. Kjeld laver et opslag til

medlemmerne med opfordring til at tilmelde sig på forhånd. Vi vil gerne være fleksible og

servicemindede, men der er også hensyn til banelæggerne at tage. Nogle synes det er træls at sætte

poster ud/ hente ind igen hvis der kun er tilmeldt få løbere på forhånd.

# Det diskuteres hvorvidt torsdagsløb fremover overhovedet skal være et tilbud. Er det for tidligt

med start kl. 17? Der har været lav deltagelse i år. Under corona markant bedre. Statistik for

tidligere år skal findes frem. Er der klubmedlemmer, der især deltager om torsdagen? Er det fra

egen klub eller fra udenbys klubber, der kommer deltagere?

# Starttid for søndagsløb diskuteres. Skal det være 9-9.30 eller 9-10?

Ovennævnte punkter tages med på dagsorden næste møde, hvor statistik medtages.

# Klubtur foråret 2023: På næste møde fastlægges tid og sted. Det optimale er at ramme interessant

åbent løb om søndagen i spændende O terræn. Alternativt få lokal klub til at lave baner egnede til

O-teknisk træning til os. Men der er trængsel om weekenderne i foråret - mange åbne løb og mange

konfirmationer etc.

# Påskeløb 23 omkring Viborg. Logi i Stoholm idrætscenter, der er booket plads til i alt 40 personer.

5 x 4 mandsværelser og 1x 2 pers med eget bad og toilet. Derudover 2 x 6 pers, 1x 4 pers og 1 x 2

pers med fællesbad og toilet på gangen.

Priser 600 kr. pr nat/ værelse m bad og toilet. 300 kr. pr nat/ værelse m toilet og bad på gangen

(med forbehold)

Kan afbestilles.

Se nærmere www.stoholmfritid.dk



5. Kommende aktiviteter:

# Klubløb med tekniktræning i Bøgsted 11. september aflyses, grundet andre aktiviteter før, under

og efter.

# Find Vej arrangement 3/9 i Christiansgave. Del af et landsdækkende rekrutteringsarrangement.

Allan er tovholder. Har styr på bemanding, baner og forplejning. Laver Facebookopslag, ok at bruge

penge på at booste det. Bør desuden deles flittigt.

Kjeld laver skriv til Vendelboposten samt relevante digitale platforme.

# Divisionsmatch 4/9 i Stendal/ Havredal, p.t. kun 14 tilmeldte. Der laves FB opfordring til at få flere

med

# Uddeling af kommunens Idrætspriser. Ceremonien afholdes 6/9 kl 17-19 på Vendsyssel Teater. Ole

Thomsen har tilmeldt sig. Vivi og Lisbeth har ikke mulighed for at møde op.

# Natløb 21/9:  Afholdes i Uggerby Vest, Allan laver baner. Jens Lyhne er stævneleder og sender

indbydelse ud samt laver banekontrol sammen med Philip. Kjeld laver beregning

# Gymnastikken starter 6/10

6. Ungdomsudvalg % nyt

7. Kortudvalg:

Katsig er for ufremkommeligt udenfor asfaltvejene, så udvidelse af kortet opgives. Der blev afholdt

klubløb i Råbjerg i juni. Hegnene kan passeres rullende. Dyrene er sky, holder sig væk fra løberne.

Det besluttes at nytegne Råbjerg. Gideminas har tid til efteråret. Vigtigt at have kort af god kvalitet

også til klubløb, og ikke kun til åbne løb. Råbjerg må KUN bruges til klubløb

8. Træningsudvalg:

Kjeld laver skriv til medlemmerne forud for medlemsaften til november for at åbne for evt. ønsker

om småjusteringer i banelægger teams´ene

9. Kommunikation:

Der er livlig aktivitet på Facebook lige for tiden

10. Evt.

# Forslag fra klubmedlem om posterne kan blive stående i skoven 1-2 dage efter klubløb er afholdt:

Det er problematisk at få skovtilladelse hertil, da vi jo optager skovene unødigt. Samtidig er

løsningen ikke fordrende for den sociale sammenhængskræft i klubben. Vil man løbe på alternative

tidspunkter, kan app´en Usynlig O anbefales.

Der er enighed om, at fremover nedtages posterne som vanligt når max tid 2½ time for sidst

startende løber er overstået

# Forslag fra klubmedlem om indkøb af GPS ure: Klubbens ”erfarne” løbere opfordres til at dele

deres vejvalg på O-track. Klubben kan investere i GPS ure, hvis der er behov. Vi kan ikke forpligtige

klubmedlemmer til at lægge deres vejvalg op.

# Jan Petersen flytter til Silkeborg til september, og udtræder derfor af bestyrelsen. Han fortsætter

med at passe hjemmesiden indtil videre. Formanden takker ham for mange års godt arbejde og

godt kammeratskab.

# Næste møde torsdag d. 27. oktober kl. 19.

Mødet sluttede ca. 21.30 Referent Hanne Bak-Mikkelsen


